



Jägareförbundet Halland

Protokoll fört vid styrelsemöte 2019-05-28 på Björkängs vägkrog, Tvååker

Närvarande: Fredrik Jonsson, Lolle Gustavsson, Niklas Fagerström, Emelie Nilsson, Jennie Larsson, Magnus Stolpe, Magnus Sivander, Håkan Johansson och Carina Johansson

Förhinder: Mathilda Clausén Wingårdh

Gäster: Kate Herskind, Anton Nyberg, Per Persson, Claes Dahlgren från valberedningen.

1. Mötets öppnande
2. Val av ordförande för mötet.
3. Val av sekreterare för mötet.
4. Protokolljusterare ordförande jämt sekreterare.
5. Föregående protokoll.
6. Uppdatering av arbetsgrupper inom länsföreningen.
7. Information från valberedningen.
8. Niklas Fagerström redogör för molntjänster. Beslut att Niklas F ordnar med ett Googledrive-konto.
9. Officiella mail adresser som bör används vid kommunikation mot myndigheter. Niklas föredrog och vi avvaktar till förbundsstämman 2019 där frågan kommer att lyftas.
10. Information från ungdomsläget Emelie.
11. Förslag på nytt ungdomsläger i höst predatorjakt Emelie. Beslut att driva en predatorjakt i början av augusti, vilket var ett önskemål från ungdomarna. Boendefrågan hänger löst och Emelie arbetar vidare med detta. Ett samarbete med kuljaktstigen i Obbhult.
12. Information från mötet med länsstyrelsen Håkan och Fredrik.
13. Nomineringar av utdelning av fondmedel. Framtidsfonden, Viltvårdsfonden, Våtmarksfonden och Wallenbergsska fonden. Beslut Fredrik och Niklas L tittar på villkoren.
14. Information från ordförande angående utspelet mellan JRF och Skogsbruket.
15. Övriga frågor.
 - a/ Information om Länsmästerskapet i Frillesås. Carina informerade.
 - b/ Beslut bidrag 1500 :- /deltagare för resa, kost och logi samt att vi betalar anmälningsavgiften. Carina föredrog om utbytet med Jönköping läns skyttegrupp. Förslag om bidrag till skjutbanan som organiserar Länsmästerskapet, undersöka om detta kan sökas i fonder, Fredrik undersöker. Kontakt med Jönköping tas om hur de lagt upp det.
 - d/ De gemensamma riktlinjerna för NVR efterfrågades. Fredrik skickar ut till styrelsen samt till kommunansvariga i NVR.



Jägareförbundet Halland

e/ Svaret till NVR kommunansvariga - Fredrik och Niklas L skickar ett svar och bifogar protokollet.

f/ Reseräkningar – påminnelse om att skicka in till Niklas L i denna månad.

g/ Henrik Stensson säger upp sitt uppdrag gällande hemsidan och Niklas F tar över arbetet.

h/ Jakttidsberedningen, Fredrik föredrog.

i/ Fredrik redogjorde för besök i Knäreds krets.

j/ Vilt och fauna-gruppen gör nystart gällande adjungerande.

k/ Magnus Stolpe – vi har fått ett uppdrag att skriva en debattartikel i Svensk Jakt.

l/ Hjulebergsdagen söndag den 2 augusti – önskemål om att visa upp jakthundar.

k/ Håkan föredrog om ÄBIN. Redogjorde för foderarealen.

l/ Viltomhändertagande – svensk vilthantering, Fredrik redogjorde för en broschyr som tagits fram.

16. Datum för nästa styrelsemöte 5 augusti 2019 18.30.

17. Mötets avslutande.


Sekreterare


Ordförande